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Zápis z jednání Komise zdravotní a sociální 
 
Datum:  01.11.2023 
 
Účast:  viz prezenční listina  

omluveni: MUDr. Bleha, N. Hošnová 

Přítomno 6 členů komise z celkového počtu 8 členů. 

Komise byla usnášeníschopná. 

 
Hosté:  Bc. Bohumila Mudrová, Jitka Vacková (OSVZ) 
 
Koordinátor: PhDr. Luděk Fára (vedoucí OSVZ) 
 
 
Program: 

1) Úvod, schválení programu. 
2) Zařazení žádostí do seznamu žadatelů o byt v DPS Příbram. 
3) Návrh na přidělení bytu v DPS. 
4) Projednání návrhu na revokaci usnesení Rady města Příbram ze dne 18.09.2023 

R.usn.č.0783/2023. 
5) Různé, diskuse. 

 
 
 
ad 1)  Úvod a zahájení jednání předsedou komise. Seznámení a projednání programu jednání. 
Schválení programu.        (pro/proti/zdržel se): 6/0/0 
 
 
 
ad 2)  Na základě nastavených pravidel pro pronájem bytů ve vlastnictví města Příbram byly 
projednány žádosti o zařazení do seznamu uchazečů o byt v Domě s pečovatelskou službou (DPS). 
 

Komisi byly předloženy návrhy týkající se 4 žádostí. Pracovnicí OSVZ byla popsána životní situace 
zájemců o zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS s přihlédnutím ke kritériím sociální naléhavosti 
(osamělost žadatele, nepřiměřené/nevhodné bydlení, nízké příjmy a probíhající podpora ze strany 
sociální služby) a sdělena doporučená zdravotní naléhavost. 

o J. K., bytem Lazec 
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a navrhuje u zájemce sociální 
naléhavost II. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 6/0/0 

 

o M. Š., bytem Příbram 
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a navrhuje u zájemce sociální 
naléhavost IV. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 6/0/0 
 

o M. H., trvale bytem Dolní Habartice (bydliště Příbram) 
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a navrhuje u zájemce sociální 
naléhavost I. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 6/0/0 
 
 

o J. K., trvale bytem Ostrava (bydliště Příbram) 
Komise doporučuje zařazení do seznamu žadatelů o byt v DPS a navrhuje u zájemce sociální 
naléhavost II. stupně.        (pro/proti/zdržel se): 6/0/0 
 

 
 
 

ad 3)  
o přidělení bytu panu Z. Č.    

Komise doporučuje uzavření nájemní smlouvy podle nastavených pravidel pro  pronájem bytů 
ve vlastnictví města Příbram, tj. na dobu 2 roků.    (pro/proti/zdržel se): 6/0/0  
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Ad 4) 
Město Příbram je veřejným opatrovníkem paní S.(vykonává OSVZ). Přičemž město Příbram také podalo 
prostřednictvím Městské realitní kanceláře okamžitou výpověď nájemní smlouvy k bytu č. 67 na DPS 
Hradební, ve kterém je opatrovankyně v nájmu. Důvodem výpovědi je dlouhodobě problematické 
chování opatrovankyně města (slovní napadání spolubydlících, přijímání nevhodných návštěv, 
poškozování vybavení domu atd.). OSVZ vydal na žádost MěRK stanovisko k uvedené výpovědi 
a z důvodu střetu zájmu podal návrh na ustanovení kolizního opatrovníka. OS Příbram návrhu OSVZ 
vyhověl a kolizního opatrovníka v této věci ustanovil. Je jím advokát JUDr. Jan Kelman se sídlem 
Pivovarská 15, 260 01 Příbram II. Kolizní opatrovník následně podal Námitku proti výpovědi a Návrh na 
revokaci usnesení Rady města Příbram ze dne 18.09.2023 r.usn.č.0783/2023, která bude členům KZS 
v rámci jednání předána k nahlédnutí, stejně jako další uvedené dokumenty.  

Na základě předložených dokumentů a popisu situace proběhla mezi členy komise a hosty dlouhá 
diskuse nad možným vhodným řešením kolize města Příbram jako veřejného opatrovníka a zároveň 
správce bytů v DPS Hradební. Veřejný opatrovník by měl hájit zájmy opatrovankyně, tedy udržet jí 
bydlení, ale město Příbram z pozice samosprávy by mělo zohlednit i veřejný zájem spolubydlících 
v domě.  
Členové KZS se neshodli na většinovém přístupu k řešení této složité situace. Nebylo tedy 
navrženo ani usnesení, o kterém by se hlasovalo.  
 
 
Ad 5) 
Různé, diskuse: 

Koordinátor informoval přítomné členy komise o žádosti kolegyně z Odboru školství, kultury a sportu 
ohledně projednání interpelace zastupitelů Mgr. Strejce a Ing. Dvořáka, MBA, vznesené na jednání ZM 
dne 09.10.2023, která se týkala možného „obcházení“ programových dotaci podáním individuální 
dotace na stejný projekt v tomtéž roce. 
Přítomní členové komise byli seznámeni s obsahem interpelace, proběhla diskuse, jejímž závěrem bylo, 
že předseda komise pověřuje koordinátora komise, aby zvážil případnou vhodnou formu zařazení 
tohoto podnětu do programů dotací na rok 2025. Zároveň došlo ke shodě v tom, že KZS si vždy „hlídá“ 
to, aby žadatel o individuální dotaci žádal o finance na jiný projekt než v programové dotaci.  

 
 
Další jednání Komise zdravotní a sociální je plánované na středu 06.12.2023 od 16:00 hodin. 
 
 
 

Datum:   06.11.2023 

Zapsal:   PhDr. Luděk Fára v. r. – koordinátor komise 
 

Předseda komise: MUDr. František Hauser v. r.  

 


